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ČESKO: Ptáte se – názor na současné aktivity vůči Miloši Zemanovi? Tak tady odpovídám,
píše na facebooku Jana Zwyrtek Hamplová.

Příliš se spěchá, aniž je to nutné.1.
ÚVN porušila zákon, když cizí osobě poskytla informace o zdravotním stavu prezidenta.2.
Tajit informace není současně příliš diplomatické; zde by však měla hrát hlavní roli manželka3.
nebo dcera, nikoli kancléř a mluvčí.
Některé komentáře jsou lidsky neobhajitelné.4.
Jsem přesvědčena, že primárně nejde o naši zemi, ale o úplně jiné zájmy.5.
Měli bychom se chovat tak, abychom se jednou za tuto historickou zkoušku s vážně nemocnou6.
hlavou státu, ať je jí kdokoli, nemuseli stydět.
Zda bych postupovala jako senátoři? Nepostupovala.7.

A reakce čtenářů:

Díky za Váš názor. Já jako zdravotník jsem znechucená. Ale ostuda dotčené lidí bohužel vůbec
netrápí

To co předvádí senát zejmena předseda a vedeni UVN je za hranou etiky a i jsem přesvědčen
řady zákonů .

Nyni to vypadá ,ze by lid mel realizovat a mit povinnost aktivovat čl.23. LZPS nedilne prilohy
Ústavy. Neboť jsou porušovány Ústavní pořádky.

Hyeny štěkají, ale i na ně dojde.

Klidně mohli počkat tři týdny a mezi tím ustavit novou sněmovnu

Tohle se jim totiž vrátí, až bude Andrej Babiš kandidovat na prezidenta.

Příští volba může být opět parlamentem. Pětikoalice bude ovládat vše včetně Ústavního soudu.

Velmi oceňuji vaši otevřenost. Stoupla jste u mě v ceně

Ano příliš se spěchá. Proč?

protože hyeny jsou hladové.
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